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In de commissievergadering van 16 februari heeft de fractie BPP bij de behandeling van het 

Integraal huisvestingsplan onderwijs 2021 (IHP) gevraagd of de ruimte (oppervlakte) voor 

dagopvang van kinderen zijn bedoeld voor alleen de opvang van kinderen van 2-4 jaar of 

alleen buitenschoolse opvang en/of daarvoor voldoende ruimte is. Daarnaast is gevraagd, 

buiten de scope van het IHP, of er voldoende ruimte is voor de opvang van kinderen van 0-

2½ jaar, waaronder ook de commerciële opvang. 

 

Het antwoord hierop is: 

De gemeente heeft geen formele verantwoordelijkheid in het bieden van ruimte voor 

kinderopvang. We faciliteren dit in bepaalde gevallen wel door ruimte te verhuren. Maar in 

de praktijk wordt op veel verschillende manieren en locaties vormen van kinderopvang 

aangeboden (peuteropvang, bso, IKC, gastoudergezinnen, etc.). Veelal dus ook op locaties 

waar de gemeente geen eigenaar van is. Via het toezicht op de kinderopvang hebben we in 

beeld welk aanbod er is, maar er zijn geen prognosecijfers beschikbaar die inzicht geven in 

de vraag naar kinderopvang.  

Het voorstel is nu om verzoeken van scholen te honoreren wanneer zij een vorm van 

kinderopvang willen toevoegen aan een school, maar het is aan het schoolbestuur en 

kinderopvangorganisatie om te bepalen welke doelgroep. Als wij merken dat er meer 

behoefte ontstaat voor een bepaalde vorm van kinderopvang, kunnen we daar wel op 

inspelen, maar we zijn altijd afhankelijk van de school en de kinderopvangorganisatie. 

 

 

 


